

大會議程

1145 - 1400	歡迎午宴
1400 - 1430	韓國技術演講 講者：金弘根 (Dreamtec., Inc.社長, 湖西大學教授) 題目：螺絲業趨勢
1430 - 1500	日本技術演講 講者：大磯 義和 (一般社団法人日本ねじ工業協会専務理事) 題目：日本螺絲產業的技術動向
1500 - 1530	中國技術演講 講者：楊俊峰先生(華人螺絲網創辦人) 題目：互聯網+ 對緊固件產業的變革
1530 - 1550	小休
1550 - 1650	台灣技術演講 講者：陳進明 博士(金屬工業研究發展中心副執行長) 題目：台灣扣件產業技術升級模式
1620 - 1650	香港行業發展演講 講者：徐炳光博士(香港螺絲業協會永遠名譽主席)、徐詠琳小姐(誠興行實業有限公司總經理) 題目：家族工業企業傳承與永續發展
1650 - 1700	各地區贈送紀念品予主辦協會及主要嘉賓合照
1700 - 1705	宣佈下屆大會主辦者
1705 - 1710	閉幕儀式

Welcome Lunch
Technology Speech by Korea Speaker: Kim, Hong-Keun (President of Dreamtec., Inc. and Professor of Hoseo University) Topic: Trend of Fastener Industry
Technology Speech by Japan Speaker: Yoshikazu Oiso (Managing Director of The Fasteners Institute of Japan) Topic: Technical trend of the fastener industry in Japan
Technology Speech by China Speaker: Yang Jun Feng (Founder of ChinaFastener.com) Topic: INTERNET+ Changes to Fastener Industry
Tea-break
Technology Speech by Taiwan Speaker: Dr. Chen Ching Ming (Deputy CEO of Metal Industries Research & Development Centre) Topic: Technology Upgrading Model of the Taiwan Fastener Industry
Industry Sharing by Hong Kong Speaker: Dr. Tsui Ping Kwong (Permanent Honourable Chairman of the Hong Kong Screw & Fastener Council), Ms. Jennifer Tsui (General Manager of Shing Hing Industrial Limited) Topic: Heritage of Family Business and Sustainable Development in the Fastener Industry
Presentation of Souvenirs to Conference Organizer and Photo-taking
Announcement of the Host of the Five Regions Fastener Association Conference 2016
Closing Ceremony

午膳路線 Lunch Route :

往東海酒家路線 Route to East Ocean Restaurant

